
Goedenavond dames en heren, 

 

Ik ben Martin Admiraal, penningmeester van Volkstuinvereniging de Groene Waard. 

Voorzitter, dank u wel voor de ons geboden mogelijkheid om ten overstaan van u en uw raad onze 

visie op het voorliggende plan tot herziening van het beleidsplan volkstuinen 2011-2016 van het 

college te geven. Het door het college gepresenteerde plan is ons inziens geen herziening maar een 

volledige intrekking van dit plan en gaat zelfs lijnrecht in tegen een in deze raadszaal genomen 

besluit tot ontwikkeling van een volkstuinencomplex in Heerhugowaard-Zuid. 

Graag willen wij u nog even meenemen in de stappen die tot dit besluit geleid hebben. Op last van de 

gemeente hebben wij ons complex Oosterwaard aan de Krusemanlaan moeten sluiten om plaats te 

maken voor het crematorium alsmede de Westfrisiaweg. In de gesprekken met de gemeente is ons 

hierbij een nieuw volkstuinencomplex in Heerhugowaard -Zuid toegezegd om daarmee, conform het 

beleidsplan het totaal aantal volkstuinen op peil te houden. Zoals u allen weet, is dit complex tot op 

de dag van vandaag nog niet gerealiseerd en moest er een andere oplossing voor ruim 100 tuinders 

gevonden worden die door de plannen van de gemeente tuinloos zijn geworden. Gelukkig hebben 

wij door het aanleggen van een kleiner complex aan de Molenweg en het inschikken van leden op de 

andere complexen, denkt u daarbij aan halveren van tuinen, afstaan van tuinen door tuinders die 

meerdere tuinen in gebruik hadden, uiteindelijk onderdak kunnen bieden aan onze leden die weg 

moesten van de Krusemanlaan. Dit is de verdienste van onze eigen leden, niet van de gemeente! 

Vervolgens hebben wij het complex Oosterwaard met eigen mensen en middelen opgeruimd en 

ontruimd, wederom voor een groot deel door zelfredzaamheid en zelfwerkzaamheid van de leden. 

Maar wij ontkwamen er niet aan om hier ook kosten voor te maken. Dit alles hebben wij als 

vereniging zonder morren geslikt en gezien als onze investering in de verhuizing naar een mooi nieuw 

complex in zuid. 

Vervolgens zijn we als vereniging aan de slag gegaan: 

 We hebben mooie plannen gemaakt, tekeningen laten maken; zelfs alvast een 

bouwcommissie in het leven geroepen;  

 We hebben locatie na locatie bekeken;  

 We hebben een wachtlijst opgesteld (jaja die is er wel degelijk met inmiddels wel 30 

geïnteresseerden) We hebben mensen die al vanaf de eerste dag dat er sprake was van het 

nieuwe complex in Zuid als aspirant lid op de ledenlijst staan, omdat ze er zeker van willen 

zijn dat ze daar aan de beurt zullen komen. Zelfs leden en bestuurders van de huidige 

buurtmoestuinprojecten hebben zich bij ons aangemeld voor een duurzame volkstuin waar 

ze vele jaren hopen te kunnen tuinieren 

 Maar ook hebben wij jarenlang meegepraat en gedacht met de gemeente over 

mogelijkheden en onmogelijkheden van een nieuw complex. 

Dit alles met als doel een nieuw complex te realiseren dat minstens zo mooi is als ons nieuwste 

complex aan de Molenweg en dat ook op alle aspecten invulling geeft aan duurzaamheid, 

leefbaarheid en het groene karakter dat u als raad aan onze gemeente wil geven. 

 

Helaas heeft dit nog niet tot een tastbaar resultaat mogen leiden. Daar waar wij dachten na uw 

besluit tot ontwikkeling van een complex aan de Molendijk een belangrijke stap gemaakt te hebben, 

zijn wij al gauw van een koude kermis thuis gekomen. Na het uitwerken van een gedegen voorstel 

kregen wij van de wethouder te horen dat dit door de provincie was afgewezen en hij geen 



mogelijkheden meer zag in het realiseren van een nieuw complex. Pogingen onzerzijds om inzicht te 

krijgen in de beweegreden van de provincie danwel met de wethouder en zijn ambtenaren in 

gesprek te komen over alternatieven of vervolgstappen zijn gestrand in hardnekkige weigeringen 

voor een gesprek. 

Pas nu weten wij dat de reactie van de provincie veel genuanceerder was dan de wethouder ons 

altijd heeft voorgehouden. Er lag helemaal geen blokkade op het plan, alleen heeft de provincie een 

aantal vragen gesteld over het plan. Hadden wij deze vragen meteen mogen zien, dan hadden wij 

hier graag samen met de wethouder en zijn ambtenaren een antwoord op gegeven. Maar het is nog 

niet te laat, dit antwoord kan nog steeds gegeven worden. 

In dit kader willen wij ook graag refereren aan het aanbod dat dhr. Zijdeveld van de AVVN heeft 

gedaan tijdens de commissievergadering van 7 juli om samen met de gemeente en andere partijen 

alle, en ik zeg nadrukkelijk, alle mogelijkheden te onderzoeken voor de realisatie van een nieuw 

complex. Voor de goede orde, de AVVN is niet zomaar een willekeurige derde, zij is allereerst 

huurder van de huidige complexen Molenkrocht en de Vork, dus direct belanghebbende, maar veel 

belangrijker nog, als landelijke organisatie hebben ze de expertise en ervaring met het zoeken naar 

geschikte locaties en advisering over de ontwikkeling van nieuwe complexen en hoe deze ingepast 

kunnen worden in de omgeving. Wij vragen u dan ook nadrukkelijk dit aanbod (wat ook onlangs nog 

door de AVVN rechtstreeks aan u als raad is herhaald) aan te nemen en samen met ons te zorgen dat 

Heerhugowaard er weer een nieuw complex bij krijgt zodat alle mensen op de wachtlijst (en ja, de 

meesten komen uit Heerhugowaard-zuid, vandaar onze sterke voorkeur voor een locatie in zuid) ook 

kunnen tuinieren. 

 

Voor ons als volkstuinvereniging de Groene Waard, zijn alle opties bespreekbaar. Voor ons staat 

voorop dat wij de behoefte van vele inwoners van Heerhugowaard om duurzaam en langdurig te 

kunnen tuinieren in kunnen vullen. En die behoefte is veel groter dan het aantal volkstuinen die wij 

nu beschikbaar hebben. Wij roepen u als raad dan ook op het voorstel van de wethouder terzijde te 

leggen en de weg die met het beleidsplan is ingezet, vooral voort te zetten. 

 

Dank u wel. 

 

 


